
Referat MØTE NR 7 skoleår 2023/24 FAU -  OLSVIK SKOLE 

Tidspunkt:  Mandag 18.03.2024 kl 19.00 - 21.00 
Sted:   Olsvik skole 

 

FAU-representanter tilstede: 

1A Gudrun x 6C Hilde R x 

1B Aleksander x 7A Kristian - 

1C Anders x 7B Steffen - 

2A Sølvi x 7C Øyvind - 

2B Ruben - 8AB June/Siren - 

2C Stian - 8CD Paul Håkon - 

3A Hilde H - 8EF Cecilie x 

3B Tine - 9AB Eline x 

3C Line - 9CD Kristian O x 

4A Einar 
 
William 

x 9EF  - 

4B - 10AB Hogne - 

5A Lars - 10CD Ruben x 

5B Aster - 10EF Margit - 

6A Dan Kjetil - 10GH Helge - 

6B   FAU leder Joachim - 

   Skole Rektor x 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



SAKSLISTE : 

 

Sak Beskrivelse Saker, informasjon og vedtak 

1 Godkjenning av agenda Litt mer om 17.mai 

2 Kommentar til forrige referat Ingen kommentar 

3 Rektor informerer 
 

Kvalitetsoppfølgingsmøte for en uke siden 
sammen med innspill fra FAU. 81 svar i 
spørreundersøkelsen, svarprosenten var da på 
knapt over 10%. Mellomtrinnet og ungdomstrinnet 
med elevrådsrepresentanter. 
Både tellingene og fortellingene. Medvirkning: 
mellomtrinnet de sier har flinke lærere som bryr seg. 
Savner elevaktivitet med tanke på måter å jobbe på. 
Spesielt i KRLE, samfunnsfag og matte ønsker de 
mer variert undervisning. 
På ungdomstrinnet var tilbakemeldingen at elevene 
opplevde at det var stor variasjon på 
medvirkningsgrad. De ønsker mer likhet mellom fag 
og lærere for større forutsigbarhet mtp forventninger. 
De ønsker også mer variasjon i 
vurderingssituasjonene og i undervisningen.  
 
FAU rapporterte fra spørreundersøkelsen om at 
informasjonen og kommunikasjonen fra skolen blir 
ansett som ganske bra, men at metoder i f.eks. 
matteoppgaver kunne forklares tydeligere slik at det 
blir likt hjemme. 
Ønske om noe mer spesifikke forventninger fra 
skolen, spesielt med tanke på klassekontaktenes 
oppgaver (se under punkt #5 for mer detaljer). 
 
Hendvendelse fra Spillhuset: ønske om at skolen 
skal bidra med 3000 kr, men skolen vet dessverre 
ikke om de hari mulighet til slik situasjonen er nå. 
Dette hadde hatt verdi for skolen. 
 
Neste skoleår blir det et lite 1.trinn med forventet 
rundt 40 elever, som er omtrent ti mindre enn 
tidligere. Passer fint med skolens planer for høsten 
og hvordan skolen skal jobbe. Videreføringen og 
utvidelse av det som har vært gjort dette skoleåret. 
Får et ganske stort 8.trinn med omtrent 100 elever. 
 
Ønsker å vise at vi er en multikulturell skole. Vi har 
både en innføringsklassen og morsmålslærerarbeid. 
Innføringsklassen har fått frie tøyler til å oppdatere 
elevearbeider i gangene. Årshjulet skal oppdateres 
og morsmåldagen skal markeres. 
 
Miljøarbeider 1,5 stilling. Olsvik er en av åtte skoler 
som har fått innvilget dette. 



4 17.mai i Olsvik 2024 Andreas fra Olsvikutvalget informerer om 17.mai-
feiring i Olsvik. Mangel på rekruttering av frivillige. 
 
Før var det FAU, korpset og idrettslaget som 
utgjorde 17.mai-komiteen i mange år. Alle trakk seg 
ut på grunn av at det er vanskelig med rekruttering. 
 
I 2023 ordnet Olsvikutvalget sammen med foreldre 
på 4.trinn feiringen. 
 
17.mai er ikke langt unna og det er krevende å få på 
plass. 
 
FAU og Olsvikutvalget kommuniserte ut en felles 
uttalelse om at vi ikke leder en 17.mai-komitte i år, 
pga. ingen ville stille når vi ba om hjelp. 
 
I etterkant av denne uttalelsen kom det et initiativ 
som vil organisere 17.mai i år. De vil få informasjon 
om tidligere gjennomførelse fra Olsvikutvalget/FAU 
samt premier som var igjen fra i fjor, men ellers står 
Oslvikutvalget/FAU ved avgjørelsen om å avstå fra å 
delta i organiseringen i år. Vi vil derimot jobbe med å 
få på plass et levedyktig opplegg fremover. 

4 Gaming/atferd på nett 
- invitasjon til Spillhuset i 
Bergen for FAU og 
skoleledelsen 

Var et tilbud fra Spillhuset å invitere inn FAU og 
skoleledelsen for å få kunnskap om spillkultur. 
Ny dialog med rektor om utgift. 

5 Resultater fra 
spørreundersøkelsen 

- 81 svar (av ca. 600 
elever) 

- de fleste er fornøyd 
med 
kommunikasjonen fra 
lærerne (svarene 
bekrefter ikke vår 
hypotese om at det er 
for komplisert og 
ufokusert 
informasjon) 

- det etterspørres 
bedre info om 
hvordan elevene 
lærer å løse ting i 
matte 

- ønsker seg gjerne 
mer tydelige 
beskjeder for bedre 
foreldreinvolvering 

- kanskje behov for konkrete 
forslag/ønsker fra lærerne 

FAU har fått tilbakemelding om å gjøre det enklere 
teknisk samt være litt tidligere ute og med litt lengre 
tidsfrist til neste år. 



(og fra FAU) til 
klassekontaktene, som enten 
kan ta tak i det selv eller gi 
disse videre til de andre 
foreldrene i klassen… 
(klassekontaktene skal ikke 
måtte gjøre alt selv) 

6 17. mai 
- eneste inntektskilde 

til FAU! (utenom søke 
om midler) 

- hva kan være et 
levedyktig opplegg 
fremover (å spørre 
vidt om hvem som 
kan stille i komiteen, 
funker åpenbart ikke) 

Se på hva andre skoler gjør. 
 

7 Gruppene  

Natteravn 
- ravning vår 2024? 

Innkalt til årsmøte 21.feb som ble avlyst på grunn av 
ikke nok folk til valg av styret 
 
Valg av nytt styre var en forutsetning. Ny dato 
kommer. 

Trafikk 
- hvordan få folk til å 

respektere 
hjertesonen? 

Hvilke tiltak er det mulig å få plass?  
 
Utfordring rundt treningstider på tirsdager. Følges 
opp. 
 
Trapp Olsvikskrenten. Ingen fremdrift. Kommunen 
hadde truet med tvangsmukt. Trappen er regulert 
som skolevei. Er per i dag ikke universelt utformet, 
mangler lys og mangler vedlikehold. 
 
Hadde det vært noe om FAU kalte inn til et møte 
mellom alle partene? 
 
Gjennomføres trafikktelling 

Arrangement 
- skoleball 

3.april 

Skolemiljø 
- oppfølging 

foreldreinvolvering 

 

 Eventuelt Ventilasjon 
Tilbake til start. Skal prosjekteres på nytt fordi det 
var prosjektert feil så ingen klarte å oppfylle kravene. 
Skal ut på anbud igjen. Skal utlyses igjen. Jobbes 
med og er ikke skrinlagt.  FAU ser for seg at dette 



gjennomføres i sommerferien 2026. 

9 Neste FAU-møte 22.april 2024 
(siste møte 27.mai 2024) 

 


